
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 7/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.204/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εκφραση συμπαράστασης στα δίκαια αιτήματα 
των επιτυχόντων - μη διορισθέντων του 
πανελλήνιου γραπτού διαγωνισμού της 8ης-9ης 
Απριλίου 1995 για πλήρωση γενικών θέσεων στο 
Δημόσιο». 

 
      Σήμερα 21 Aπριλίου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Μ.Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με   
ημερομηνία 17-4-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 18 μέλη. 
 
Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Ι. Κουρουζίδης Θ. Δεμερτζής 
2. Μ. Ποτουρίδης Κ. Κόλβατζης   
3. Α. Δελαβερίδης Κ. Βαφείδης   
4. Θ. Τέτος Δ. Αδάμου    
5. Ε.  Λελεκάκης Π. Καρασαββίδου   
6. Κ. Πουλασουχίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα   
7. Κ. Γκαβαϊσές Β.  Τσίλης   
8. Α. Μαρκούλης                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Α. Καραντουμάνης   Γ. Μπαλτζής 

10. Λ. Τάκης   Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Ε. Παναγιωτίδης     
12. Ο. Σιδηρόπουλος  
13. Ε. Σοφιανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  προ ημερήσιας 
14. Χ. Παπαγεωργίου διάταξης    αποχώρησαν   οι  κ. κ.  Δ. Ζαμάνης  και   Π. 
15. Γ. Χιονίδης Αγαθαγγελίδης. 
16. Δ. Ζαμάνης  
17. Μ. Αδαλόγλου  
18. Π. Αγαθαγγελίδης  

    
    
    
 
 
 



 Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για 
το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο 
έκρινε ως κατεπείγον, ο κ.πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε: 
 Είναι ένα αίτημα των συμπολιτών μας οι οποίοι επέτυχαν στο διαγωνισμό του 
1995. Εχουν ένα λογικό αίτημα προς την κυβέρνηση να μην προχωρήσει σε 
προκήρυξη  νέου διαγωνισμού πριν  εξαντληθεί ο πίνακας των επιτυχόντων του 
προηγουμένου διαγωνισμού. Ζητούνε να πάρει μία  θετική απόφαση το ΔΣ 
στηρίζοντας αυτό το αίτημα. 
 Νομίζω ότι είναι σωστό και ότι το ΔΣ ομόφωνα θα απευθύνει κι αυτό την 
απόφασή του προς την Κυβέρνηση και να ζητήσει να εξαντληθεί ο πίνακας των 
επιτυχόντων πριν προκηρυχθούν ακόμη οι θέσεις δεδομένου ότι υπάρχει ακόμη το 
χρονικό περιθώριο. 
 Πρόεδρος :Ζητώ τη συνηγορία σας στο θέμα που αφορά τους επιτυχόντες για 
μία έκφραση  θέσης του ΔΣ. 
 Παπαγεωργίου :Νομίζω ότι δεν υπάρχει το στοιχείο της επικαιρότητας σ’ 
αυτό το  θέμα. Είναι ένα σοβαρό θέμα και νομίζω  ότι πρέπει να μπει  τακτικό, εφ’ 
όσον κριθεί αναγκαίο ο Δήμος να πάρει τέτοια θέση. 
 Εχω τις επιφυλάξεις μου για το αν είναι αναγκαίο. Πρέπει να εξετάσουμε τη 
νέα νομοθεσία προσλήψεων και την παλιά νομοθεσία να δούμε με ποιο τρόπο 
προσλήφθηκαν. Εκτός αν τυχόν ο σκοπός μας είναι να γίνουμε αρεστοί σε  κάποιους 
συμπολίτες. 
 Πρόεδρος :Το θέμα ήταν στο φάκελλο. Υπήρχε από την αρχή η επιστολή της 
συντονιστικής επιτροπής.Πιστεύω ότι ήταν εύκολο σε όλους να έχουν ενημερωθεί. 
Θα έλεγα να επιμείνουμε στη συζήτηση. 
 Δήμαρχος :Λήγει ο πίνακας και τώρα γίνεται ο αγώνας. Αν πάμε μετά το 
Πάσχα θα είναι και άνευ αντικειμένου. 
 Εισηγούμαι  να εκφράσει το ΔΣ τη θέση να εξαντληθεί ο κατάλογος 
επιτυχόντων πριν προκηρυχθούν οι νέες  θέσεις. 
 Παπαγεωργίου :Ζητάω να ενημερωθώ. 
 Πρόεδρος :Δεν τη διαβάσατε κ. Παπαγεωργίου; 
 Παπαγεωργίου :Οχι. 
 Πρόεδρος :Νομίζετε ότι χρειάζεται να γίνει αυτή η ενημέρωση κ. 
Παπαγεωργίου; 
 Δήμαρχος :Δεν χρειάζεται να γίνει ενημέρωση. Το θέμα είναι απλό. Εγινε ο 
διαγωνισμός το 95, υπήρξαν επιτυχόντες,πήραν από τον κατάλογο των επιτυχόντων, 
δεν εξαντλήθηκε αυτός ο κατάλογος, συζητιέται ότι θα γίνει προκήρυξη νέων θέσεων 
εργασίας και το αίτημά τους είναι να εξαντληθεί ο κατάλογος και για τις υπόλοιπες 
θέσεις να υπάρξει προκήρυξη. Νομίζω ότι το θέμα είναι απλό και πρέπει να  έχουμε 
μία θετική θέση. 
 Πρόεδρος :Μιλάμε για πανελλήνιο γραπτό διαγωνισμό.Μην πάει αλλού το 
μυαλό σας κ.Παπαγεωργίου. Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Χιονίδης :Το θέμα  είναι γνωστό από τα  δημοσιεύματα  των εφημερίδων. 
Είναι διαχρονικό και διατοπικό.Δηλ. συγκρούονται δύο καθήκοντα και δύο 
δικαιώματα. Αυτοί που πέτυχαν και θέλουν να προσληφθούν.Το ίδιο είχε γίνει και 
παλαιότερα όταν ήμουν στη Βουλή με τον πίνακα των δικαστικών υπαλλήλων.Τότε 
είχαμε παρατείνει την ισχύ του πίνακα. Η διαδικασία νέων προσλήψεων επιβαρύνει 
τον χρόνο και στερεί τη διοίκηση από ορισμένους υπαλλήλους. 
 Συγκρούονται δύο καθήκοντα που είναι οι παλιοί που πέτυχαν και οι νέοι που 
θέλουν να συμμετάσχουν στο διαγωνισμό. Συντάχθηκε και τότε και και τώρα με 



αυτούς που πέτυχαν διότι οι άλλοι έχουν μία αγορά ελπίδας.Κανονικά προηγούνται 
αυτοί που πέτυχαν και για οποιοδήποτε λόγο δεν  προσλήφθηκαν. Αυτό οφελεί και 
το δημόσιο το οποίο λειτουργεί δύσκολα.Θα χάσουμε δύο χρόνια με νέους 
ανθρώπους οι οποίοι θα βοηθούσαν τη διοίκηση. Θα πρέπει ν΄αποφασίσουμε. 
 Παναγιωτίδης :Στηρίζονται στη λογική ότι εφ΄όσον λήξει η περίοδος τότε 
ακυρώνονται οι υπόλοιποι επιτυχόντες. Είναι άδικο και συμφωνώ ότι το ΔΣ πρέπει 
να πάρει θέση και πρέπει να υποστηρίξουμε τους επιτυχόντες ώστε με τη σειρά να 
προσληφθούν.Είναι  αδιανόητο να ξαναγίνονται έξοδα για εξετάσεις.Αυτοί οι 
άνθρωποι  αγωνιούν για την πρόσληψή τους.Πόσο δίκαιο θα είναι αυτοί να μείνουν 
απ΄έξω; Εχουμε καθήκον και υποχρέωση να στηρίζουμε αυτόν τον αγώνα. 
 Σιδηρόπουλος :Υπάρχουν επιτυχόντες από το 1995 που δεν διορίστηκαν; Σε 
μία διετία που οι διορισμοί δίνουν και παίρνουν χωρίς να βοηθηθούν οι επιλαχόντες; 
Συμφωνώ να ζητήσουμε να εξαντληθεί ο πίνακας των επιτυχόντων.Ο πίνακας αυτός 
έπρεπε να είχε εξανληθεί και θα είχε εξανληθεί αν πράγματι οι διορισμοί γινόταν με 
το νόμο του Πεπεονή και όχι με τον νόμο του ρουσφετιού. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι:Ναι. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου. 
2.-Το από 6-4-97 υπόμνημα της συντονιστικής επιτροπής Ν.Ημαθίας των 
επιτυχόντων-μη διορισθέντων του πανελλήνιου γραπτού διαγωνισμού της 8ης-9ης 
Απριλίου 1995, για την πλήρωση γενικών θέσεων στο Δημόσιο. 
3.-Την ανάγκη συμπαράστασης του Δήμου στα δίκαια αιτήματα των αδιόριστων 
επιτυχόντων του παραπάνω πανελλήνιου διαγωνισμού. 
4.-Τις διατάξεις των άρθρων 97,106 και 119 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 
 Α)Εγκρίνει τη συζήτηση και  λήψη  απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β)Εκφράζει τη συμπαράστασή του στα δίκαια αιτήματα των επιτυχόντων-μη 
διορισθέντων του πανελλήνιου γραπτού διαγωνισμού της 8ης-9ης Απριλίου 1995 για 
την πλήρωση γενικών θέσεων στο δημόσιο και ζητάει από την Κυβέρνηση να 
εξαντληθεί ο πίνακας των επιτυχόντων του παραπάνω διαγωνισμού για την κάλυψη 
των κενών οργανικών θέσεων του Δημοσίου, των ΟΤΑ και των Ν.Π.Δ.Δ. πριν από 
την προκήρυξη νέου διαγωνισμού,για την πλήρωση γενικών θέσεων στο Δημόσιο, 
δεδομένου ότι υπάρχει ακόμη το χρονικό περιθώριο. 
 Γ)Η παρούσα να κοιν/θεί: 
1)Βουλή των Ελλήνων 
2)Πρωθυπουργό της Κυβέρνησης 
3)Υπουργό Εσωτερικών ,Δημόσιας Διοίκησης & Αποκέντρωσης 
4)Πολιτικά κόμματα. 



 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 204 / 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Μ. Ποτουρίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Α. Δελαβερίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Θ. Τέτος Ε. Σοφιανίδης 

 Ε. Λελεκάκης Χ. Παπαγεωργίου 
 Κ. Πουλασουχίδης Γ. Χιονίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Δ. Ζαμάνης 
 Α. Μαρκούλης Μ. Αδαλόγλου 
 Α. Καραντουμάνης Π. Αγαθαγγελίδης 

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ     
     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  24-4-1997 

        Ο Δήμαρχος  
 
 
 
 
 

      ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

 
 
 


